
Zápisnica 

Zo  zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 24.5.2023 o 17,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina 

Neprítomní: M. Hentek  – ospravedlnený 

                      J. Michlík Litvová – ospravedlnená  

                      J. Trnovcová - ospravedlnená 

Hostia:  Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce  

               R. Jenčík - starosta MČ Bratislava – Rusovce           

Verejnosť: počet 1  

     

                   

Program: 

1. Otvorenie  

2. Návrh nového štatútu rady školy 

3. Výsledky prieskumov spokojnosti so stravou v ŠJ 

4. Pripravenosť školy na školský rok 2023/2024 

5. Rôzne 

6. Uznesenia, záver 

 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ p. Michaliaková privítala všetkých prítomných a  oboznámila s programom 

zasadnutia, ktorí si členovia RŠ jednohlasne schválili.  

 

K bodu 2: 

Predsedníčka RŠ oboznámila členov RŠ s obsahom navrhovaného nového štatútu rady školy.  

Členovia Rady školy boli vopred oboznámení s navrhovaným znením štatútu RŠ, ktorý 

obdržali v elektronickej podobe na prípadné pripomienkovanie.  

Nový štatút rady školy bol jednohlasne  schválený všetkými prítomnými členmi RŠ.  

Účinnosť nadobúda dňom schválenia, t.j. 24.5.2023.  

 

K bodu 3:  

Predsedníčka RŠ rozdala prítomným vyhodnotenie prieskumov ohľadne kvality podávaného 

jedla v školskej jedálni, ktoré prebiehali v ŠJ počas marca 2023. 

Prvý prieskum bol realizovaný medzi deťmi ZŠ. Z výsledkov prieskumu vyplýva, že 55% detí 

hodnotilo stravu ako výbornú. 23% z detí ju hodnotilo ako dobrú. 14% detí hodnotilo 

neutrálne. 6% detí hodnotilo stravu ako menej dobrú a 2% detí hodnotilo stravu negatívne. 

Druhý prieskum ohľadom spokojnosti zo stravou v školskej jedálni prebiehal medzi 

verejnosťou (zabezpečilo OZ Rusovčan) a mohol sa ho zúčastniť ktokoľvek,  kto sa vopred 



nahlásil vedúcej školskej jedálne. Prieskumu sa zúčastnilo celkom 51 respondentov, ktorí 

vyplnili a odovzdali dotazník spokojnosti. Medzi hodnoteniami respondentov sa neobjavila 

ani jedna negatívna reakcia. V niekoľkých prípadoch (celkom 2 ) sa vyskytlo hodnotenie, 

kedy respondent hodnotil jedlo ako menej slané alebo málo dochutené. Zároveň však títo 

respondenti uznali, že takto pripravené jedlo bolo v súlade s normami platnými pre prípravu 

jedla v školských jedálňach. 

 

K bodu 4:  

P. riaditeľ informoval o pripravenosti základnej a materskej školy na školský rok 2023/2024, 

o pedagogicko-organizačnom zabezpečení, o počte prijatých žiadostí žiakov  a návrhy počtu 

tried.  

Do materskej školy bolo k dnešnému dňu  podaných  57 žiadostí, z toho 44 s trvalým 

pobytom v Rusovciach.  

Do základnej školy je z celkovo obdržaných 105 podaných žiadostí do základnej školy  72 

žiakov s trvalým pobytom v Rusovciach. Z tohto počtu spĺňa podmienky na prijatie 59 

žiakov. Keďže k zahájeniu nového školského roka, t.j. 1.9.2023 nebude možné užívať novú 

prístavbu školy, kde bolo počítané s niekoľkými novými triedami, jedinou možnosťou ako 

vytvoriť dve triedy prvého ročníka je prenájom ďalšej kontajnerovej triedy. Pán riaditeľ tento 

problém intenzívne rieši so zriaďovateľom.  

 

Ohľadne stavby novej školskej jedálne ako aj nadstavby s vytvoreným nových tried podal 

informácie aj starosta Rusoviec p. Jenčík. Informoval o aktuálnom stave stavby, o 

komplikáciách, problémoch a chybách projektu, ktoré boli známe už pred začatím stavby. 

Stavba mala byť pôvodne dokončená 15. mája 2023. Tento termín dodržaný nebol. Zriaďovateľ 

momentálne rieši odstránenie chýb na projekte, aby bolo možné v stavbe pokračovať, dokončiť, 

skolaudovať a riadne odovzdať do užívania. Toto sa však určite neudeje do začiatku nového 

školského roka. Z tohto dôvodu sa bude strava naďalej pripravovať a vydávať v provizórnych 

dočasných priestoroch na MÚ. 

  

Pán riaditeľ tiež informoval prítomných o nákladoch na energie (ktoré sa oproti minulému 

obdobiu enormne zvýšili) ako aj o zvýšených nákladoch na knihy. Tiež informoval členov Rady 

školy, že z pohľadu zabezpečenia pedagógov je škola pripravená, na škole budú tiež naďalej 

fungovať asistenti a podporný tím. 

 

K bodu 5:  

P. riaditeľ informoval:  

- Príspevok na edukačné publikácie /učebnice, pracovné zošity,...../ zo štátneho rozpočtu 

MŠVVaŠ SR poskytne zo štátneho rozpočtu v roku 2023 základným školám výrazne menej 

ako po minulé roky,  napriek zdražovaniu tlače a papiera pošle necelú polovicu z 

minuloročného príspevku.  

- Dňa 16.5.2023  NR SR schválila školský zákon, ktorým sa  má zvýšiť počet hodín telesnej a 

športovej výchovy na základnej škole na najmenej tri vyučovacie hodiny týždenne. 

- Dňa 31.5.2023 sa uskutoční oslava MDD v areáli Divokej vody  pre žiakov základnej školy. 

Dopravu zabezpečí p. Glazer – Opitz. 



 

K bodu 6: 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ schvaľuje nový štatút rady školy s účinnosťou od 24.5.2023  

Za: 8  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie predložené výsledky prieskumu spokojnosti so stravou v ŠJ 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie o pripravenosti školy na školský rok 2023/2024 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

Predsedníčka  RŠ ukončila zasadnutie Rady školy a poďakovala prítomným členom, p. 

riaditeľovi, p. starostovi ako aj verejnosti za účasť. 

 

 

Zapísala : Iveta Neštráková  

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

Výsledky prieskumu spokojnosti so stravou v školskej jedálni 

 

 


